
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van donderdag 5 november

Aanwezig: Sanne, Jorien, Mattia, Thomas, Vinnie, Michaël M.

De vergadering wordt geopend om 13.12u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van het puntje Alma.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De banner is terug. Mattia had gezegd de politie te bellen, toen is hij meteen teruggekomen.

• Ons bordje is nog niet opgedoken.

• De brouwinstallatie is toegekomen. We mogen die houden op voorwaarde dat we de wedstrijd uitdoen.

• Het festival zal doorgaan zonder Blue Thrill, we hebben genoeg sponsoring en een goedkope PA.

• Er wordt vandaag afgesproken met Guido om de Guidogidsen terug te kunnen geven.

• De overdracht van de rekening komt normaal gezien volgende week vrijdag in orde.

• Er is een vervangstuk voor de bolderkar voor e20.

• Straks is het Mexicaanse proefeetavond.

Voorbije activiteiten

Massacantus: Alles is volgens plan verlopen. Alle kaarten zijn verkocht, we verwachten dat VTK op hun begroting
gedraaid heeft. Het Winatentje is vlot terug geraakt. Onze verlengkabel en lichtjes liggen nog bij VTK. Veel
mensen waren onder de indruk van onze gedisciplineerde corona. De senioren gingen ook mee rond met de
stewards, dit was niet zo’n goed idee. Als steward kan je beter vier keer zeggen dat iemand stil moet zijn,
dan een scene maken en te cantus-exen. Het pirates deel was leuk.

Zware bieren- en jeneverbar: Er zijn 25 flessen jenever gekocht, waarvan er 5 over zijn. Er zijn nog 20 flesjes
van de 160 zware bieren over. In het begin van de bar was er wat jong volk. Dit zijn vermoedelijk middelbare
laastejaars. Dit komt waarschijnlijk door de reclame voor de openlesweek. Om elf uur was er al wel wat
volk. Er was veel volk op de piek van de bar, daarna is een hele hoop weggegaan.
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Open Lesweek: Er is een speciale winagenda is verspreid via de faculteit via e-mail. Er werd expliciet gezegd met
ouderejaars te praten op de bar en het forum te gebruiken. De faculteit vond dit initiatief erg goed.

Komende activiteiten

Pokeravond: De WAAG was dubbel geboekt, omdat VTK elke donderdag danslessen geeft. De LAN-party moet
dan ook verzet worden. We zitten nu in het RC. De tafels en het pokermateriaal zijn er. Er zijn nu een stuk
of dertig inschrijvingen. Presidiummensen moeten ook inschrijvingen. Jeroen ging prijzen zoeken.

Mexicaanse eetavond: Ons Huis was gereserveerd voor woensdag 11 november. We hebben ze nu ook gere-
serveerd voor dinsdag 10 november, we mogen al ‘s middags beginnen te koken. De affiches zijn mooi,
waren op tijd af en hangen nu al op de campus. Vandaag wordt er gekookt om de recepten eens te proberen.
De e5 is vooral gebaseerd op de prijs van vorig jaar. We zitten waarschijnlijk in de grote zaal beneden. Er
wordt nog gezocht naar een lekker dessert. Koop niet te veel bij als het er op lijkt als je te weinig gaat
hebben.

Picantus: Er zal wel iets speciaals gebeuren voor verklede mensen. Er is een facebook cantuskalender waar onze
cantussen ook worden opgezet. We hebben hier geen problemen mee en kunnen er ook weinig aan doen.

Oorlogsbar: De sleutel moet dinsdag al gehaald worden.

LOKOmotion: De kaartenverkoop gaat niet zo vlot. Onze shiften zijn nu ingevuld. De affiches zijn wat groot om
op de deuren van cité te hangen. Maak nog veel reclame!

Sinterklaas: Geos heeft het sintenpak gevraagd voor 3 december‘s avonds, dat mag als ze het de volgende dag
op tijd terugbrengen. Er wordt nog gekeken of het pak volledig is.

Inkorting kernraadverslag

De PV’s duren nogal lang. Vorig jaar duurden de PV’s rond dit tijdstip ook wel zo lang. Er zijn nog te veel
mededelingen van LOKO en Scientica. Er wordt vanaf nu op voorhand samengezeten met de LOKO mensen om te
kijken welke puntjes gezegd moeten worden. Het hele kernraadverslag wordt telkens voorgelezen, dit is niet altijd
nodig. De punten die belangrijk zijn naar het volgende jaar toe zijn niet echt nuttig. Langs de andere kant gaan
mensen iets misschien toch nog zeggen op de PV, als je het niet meer vermeldt. Sanne en Mattia zitten voor de
PV samen om te kijken wat er gezegd moet worden op de PV. Dit zullen vooral belangrijke evaluatie puntjes zijn
en dingen die in de nabije toekomst nog moeten gebeuren.

Alma

We hebben een aanmaning gekregen van Alma voor een factuur van dinsdag 19 mei. Toen hebben we het RC
echter niet gebruikt. Op de tellijst stond geen naam. Ze zijn er gewoon van uit gegaan dat wij dit waren. Dit
wordt nog gemeld aan de manager Alma. Er wordt nog een lijst opgesteld met alle momenten waarop wij een bar
of activiteit hebben in het RC, deze kunnen we dan nu al doorgeven aan Alma.

Eergisteren hebben we te horen gekregen dat het zware bier niet besteld kon worden. We mochten ons eigen bier
meenemen met e0,50 stopselgeld per flesje. We hebben dit nog besproken met de baas van de catering en we
moesten dan uiteindelijk geen stopselgeld betalen, omdat we al veel eerder hadden gevraagd achter een regeling
voor externe drank. Mattia gaat nog eens met hem samenzitten om alles uit te klaren.
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Varia

• Morgen wordt er samengezeten met Acco voor de facturen van de Winagenda’s.

• De achterstallige betaling van de kelders wordt geregeld.

• Alle vier de vuren in de keuken zijn kapot. Er kan hier dus niet gekookt worden.

• De volgende kernraad zal doorgaan woensdag 11 november om half zes. We houden om de twee weken op
donderdag om 1 uur ook kernraad.

• EJW heeft het RC voor hun spelletjesavond niet gekregen. Ze kunnen best zo snel mogelijk de WAAG
vastleggen.

• Mattia heeft afgesproken met C. Waelkens en J. Peeters om de alumniwerking te bespreken.

De vergadering wordt gesloten om 14.07u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op woensdag 11 november om 13.00u in de Winagang.
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